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    Melbourne, VictoriaMelbourne, Victoria
Melbourne is the coastal capital of the southeastern Aus-
tralian state of Victoria. At the city’s centre is the modern 
Federation Square development, with plazas, bars, and 
restaurants by the Yarra River.
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7天5晚 感受 墨尔本7天5晚 感受 墨尔本

吉隆坡 / 新加坡 (飞往) 墨尔本
机上用餐DA

Y 1

欢迎您与第一旅游畅游澳洲墨尔本。

吉朗

游览【吉朗滨海区】，走在视眼辽阔的滨海区。漫游于艺术集装小箱，条码喷
泉等艺术作品。

前往波因特朗斯代爾，途径巴望頭及昆斯克利夫

【吉朗人型木雕】以紀念吉朗歷史上重要人物及事件，紀錄著豐富多彩的歷
史，目前總計有48個、超過100個木雕，點綴整個吉朗城市。

【小精灵啤酒厂】為澳洲現今歷史最悠久、也最為成功的精釀啤酒廠之一。

住宿 H o te l: 4 * R y d g e s  G e e lo n g  o r  s im ila r

抵达墨尔本 (75公里) 吉朗
午餐 / 晚餐DA

Y 2

【斯普利特角灯塔】是整个大洋路沿线六座灯塔的第一座，算是你开启大洋路
的旅程一个热身。

大洋路

【阿波罗湾】著名地标十二门徒所在的坎贝尔港最近的小镇。

【伦敦桥】这里曾经是海上岩层上一个带洞穴的天然拱门，但是在1990年，石
桥突然坍塌，于是形成了现在中间不再相连的断桥。

【洛克亞德峽灣】有着澳大利亚最壮观的海滩美誉。

【十二门徒岩】是一系列自然形成的石灰岩的组合， 屹立在海岸旁已有二千万

年历史了，目前存有八块。

住宿 H o te l: 4 * R y d g e s  G e e lo n g  o r  s im ila r

吉朗 (100公里) 大洋路 (150公里) 吉朗
酒店早餐 / 午餐 / 晚餐DA

Y 3

乘坐渡轮由昆斯克利夫前往索伦托

海洋之路渡轮横穿美丽的菲利普港湾，景色优美，渡船环境舒适。

【亚瑟宝座山】乘坐缆车前往莫宁顿半岛的最高点，在这里可以居高临下欣赏
莫宁顿半岛壮阔的海岸线和城市景色。

【企鹅岛】栖息着众多世界上最小的神仙小企鹅，因而也被称为企鹅岛，近距

离接触这些可爱的小企鹅，默默的观看企鹅归巢情景。

住宿 H o te l: 4 * P h illip  Is la n d  a re a  H o te l o r  s im ila r

吉朗 (145公里) 莫宁顿半岛 (110公里) 菲利岛
酒店早餐 / 午餐 / 晚餐DA

Y 4

【彩虹小屋】著名打卡点，海滩背景有许许多多五颜六色的小屋。

墨尔本市区观光

【库克船长小屋】【国会大厦】【艺术中心】【唐人街】【战争纪念馆】【皇
家展览中心】等。

【墨尔本之星】南半球唯一的巨型观景摩天轮和世界上首采用个复杂的钢铁

住宿 H o te l: 4 * R e n d e z v o u s  M e lb o u rn e  o r  s im ila r

菲利岛 (140公里) 墨尔本
酒店早餐 / 午餐 / 晚餐DA

Y 5

早餐后，自由活动。

您可以自由于墨尔本市区让您有个休闲和轻松的一天。真正的感受当地生活文
化。

住宿 H o te l: 4 * R e n d e z v o u s  M e lb o u rn e  o r  s im ila r

墨尔本
酒店早餐 / 午餐 / 晚餐DA

Y 6

飞返美丽家园
酒店DA

Y 7
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7D5N BEYONG MELBOURNE7D5N BEYONG MELBOURNE

S in g a p o r e  / K u a la  L u m p u r  A ir p o r t  (F lig h t) S y d n e y

M e a l o n  B o a rdDA
Y 1

A r r iv e  S y d n e y

* Geelong

Visit Geelong Waterfront beautiful walk along the promenade, the stunning view 
across Corio Bay, Cargo Box Art pieces created by artists Maggie Fookes and Bill 
Perrin, Barcode Fountain, The Carousel.

Drive along to Point Lonsdale via Barwon Heads & Queenscliff

Geelong Bollards most photographed faces and they stand strong and tall along 
the city’s foreshore.

Little Creature Brewery / Flying Cider Brewery visit and knowing Craft Beer.

M e a l o n  B o a rd

Hotel 4 * R y d g e s  G e e lo n g  o r  s im ila r

DA
Y 2

G e e lo n g  (1 0 0 K M ) G r e a t  O c e a n  R o a d  (1 5 0 K M ) G e e lo n g

* Split Light house, Lorne

Located in Aireys Inlet, a small town on the Great Ocean Road. The views are sim-
ply breathtaking. You will spot her as you travel the Great Ocean Road.

* Great Ocean Road

Apollo Bay A seafood village embraced by tranquil beaches, rolling green hills and 
the Great Otway National Park.

London Bridge one of the most spectacular natural formations in the Port Camp-
bell National Park.

Loch Ard Gorge One of the best-loved stop-off points along the Great Ocean Road.

Twelve Apostles A collection of limestone stacks off the shore of Port Campbell 
National Park, by the Great Ocean Road in Victoria, Australia.

H o te l B re a k fa s t  /  L u n c h  /  D in n e r

Hotel 4 * R y d g e s  G e e lo n g  o r  s im ila r

DA
Y 3

G e e lo n g  (1 4 5 K M ) M o n in g to n  (1 1 0 K M ) P h i ll ip  Is la n d

Passenger Ferry from Queenscliff  to Sorrento

Enjoy one of the world’s great coastal journeys onboard Searoad Ferries. Sail the 
bay aboard a world-class car and passenger ferry on a spectacular 40-minute 
crossing between Sorrento and Queenscliff, linking Victoria’s most magnificent 
coastal regions.

Arthurs Seat Eagle

Gliding quietly through the sky in a gondola at Arthurs Seat Eagle, With uninter-
rupted views, framed by swaying Manna Gums, grazing kangaroos and the trace 
of distant coastlines, you are immersed in a truly majestic Australian landscape.

Penguin Island 

Home to a colony of approximately 1200 little penguins, the largest population 
of the birds in Western Australia. The waters surrounding the island make up the 
Shoalwater Islands Marine Park.

H o te l B re a k fa s t  /  L u n c h  /  D in n e r

Hotel 4 * P h illip  Is la n d  a re a  H o te l o r  s im ila r

DA
Y 4

P h ill ip  Is la n d  (1 4 0 K M ) M e lb o u r n e

Brighton Bathing Box

Iconic & much-photographed group of 82 brightly coloured wooden beach huts 
from the early 1900s.

Melbourne City Tour

Visit Cook’s Cottage, Parliament House, Art Centre, Chinatown, Shrine of Re-
membrance, Royal Exhibition Building, Crown Casino, St Patrick Cathedral,Yarra 
River, Town Hall , Fitzroy garden

Melbourne Star Experience a ride on one of the largest Giant Observation Wheels 
in the world.

H o te l B re a k fa s t  /  L u n c h  /  D in n e r

Hotel 4 * R e n d e z v o u s  M e lb o u rn e  o r  s im ila r

DA
Y 5

M e lb o u r n e

After Breakfast, Free for your own leisure. You can fully explorer Melbourne and 
have the experience for Melbourne Lifestyle.

H o te l B re a k fa s t  /  L u n c h  /  D in n e r

Hotel 4 * R e n d e z v o u s  M e lb o u rn e  o r  s im ila r

DA
Y 6

D e p a r t  H o m e  S w e e t  H o m e

H o te l B re a k fa s tDA
Y 7
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Hotline:   +607-334 3388      +6012-782 3788      info@top-one.com.my

www.top-one.com.my
Copyright © All rights reserved, Top-One Travel Services Corporation (M) Sdn Bhd The product images shown are getting from internet for Illustration purpose only

Address:   No.16-16A-16B, Jalan Sutera 2 (Wisma Top-One), 
	     Taman Sentosa, 80150, Johor Bahru, Johor Darul Ta`zim, Malaysia

第一旅游机构（马）有限公司第一旅游机构（马）有限公司

TOP-ONE TRAVEL SERVICES CORPORATION (M) SDN BHD
Reg no. 198601004822   KPL1000 Contact :

联系:

update: 24 July 2025 1:44 pm

TRAVEL DOCUMENT
It is passenger’s responsibility to ensure that have a valid international passport 
at least six (6) months from the return date of the trip, relevant visas & health 
certificates if required.
Travel Insurance: All tour members are encouraged to buy travel insurance to 
safeguard themselves against sickness, loss of money, cancellation, flight detalys 
or lost of baggages.

TERMS & CONDITIONS:
1. Itineraries, meals, hotels and transportation are subject to change without prior 
notice. 
2. Every person participating in Top-One Travel’s Tours all travel at his/her own 
risk. Top-One Travel shall not be held liable to any person for additional expenses 
that may be incurred due to delays or changes in any transport services, sickness, 
weather, strikes, war or other causes.
3. Top-One Travel reserves the right to make changes to or cancel the itinerary at 
any time due to unforeseen circumstances, especially during peak periods or in 
the event of a force majeure. 
4. For other terms & conditions, please refer our Tour Consultant of visit http://
www.top-one.com.my/more/tnc .
5. Basic confirm departure group size are minimum 10.
6. All Pictures shown are for illustration purpose only.

配套基本条款
1. 所有行程景点以中文讲解为准。
2. 如三人房型，房内第三名住客床褥将以折叠式为准。
3. 成团人数为10人。15人以上安排领队。

PACKAGE ADDITIONAL CONDITIONS:
1. Tours are conducted in Mandarin Speaking Tour Guide Services.
2. Triple Room, Third person shall be based on a roll-away bed.
3. Confirm depart group minimum 10 person, 15 person arrange Tour Leader 
Services.

旅游文件旅游文件
护照及签证 - 团员有责任确保护照有效期至少6个月或以上（从返程日期计算
起），并且取得相关国家签证或准证。任何签证申请团员有责任提供任何签证
申请相关资料。
旅游保险 - 出发前，建议您购买全面的旅游保险。

条规：条规：
1.所有行程，膳食，酒店住宿和交通可能会有所更动，依据任何的情况而定，
恕不另行通知。
2.若出现无法预测的特殊情况，特别是旅游旺季期间，第一旅游将保留更改行
程或取消行程的权利。
3.每位参与第一旅游的成员，必须为自身安全或行为负责。若出现无法预测的
特殊情况（例如：交通延误/取消，天气，疾病，示威，战争，天灾等），而
引发而外指出问题，第一旅游一概不负责，旅客需自行负责额外的费用。
4.详细条规，请联络我们任何旅游顾问或游览http://www.top-one.com.my/
more/tnc。
5.基本成团人数为10人。
6.以上图片仅供参考用途，请以实物为准。

Travel Information

Currency 

Australian Dollar 

AUD 1.00 = (+/-) MYR 3.20

Time Zone 

GMT +10 (2 hours ahead MYS Time) 

Except:-  Melbourne GMT + 10 (2 hours ahead as 

Malaysia Time)

Phone Code 

+61

Australia Entry Requirement 

Malaysia & Singapore Passport Holder, Australia 

ETA (Electronic Travel Authority) are required.
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